

**Subject: Amendment #5 - Annual Chemical Fume Hood Verification and Biological Safety Cabinet Certification (1000184882)**

Please be advised that this Amendment #5 is hereby raised to answer questions raised as follows.

**Question 1)**

Saw the addendum but still not sure if you want a price for full Ashrae 110 or just CSA Grade C.

**Answer 1)**

Both testing are not part of the pricing. Winning bidder may be required to proceed with the testing at one point, but a quote will be asked.

Those two testing don't have to be include in the price.

*\*All other terms and conditions shall remain the same. Please use this Addendum #4 as the new revised RFQ.*

**Objet: Amendement no 5 - Vérification annuelle des hottes chimiques et certification des armoires de sécurité biologique (1000184882)**

Veillez noter que cette modification no 5 est soulevée pour répondre aux questions soulevées ci-dessous.

**Question 1)**

Vu l'addendum, mais toujours pas sûr si vous voulez un prix pour Ashrae 110 complète ou juste CSA de catégorie C.

**Réponse 1)**

Les deux tests ne font pas partie du prix. Le soumissionnaire gagnant peut être tenu de procéder au test à un moment donné, mais un devis sera demandé.

Ces deux tests ne doivent pas être inclus dans le prix.

*\* Tous les autres termes et conditions doivent rester les mêmes. Veuillez utiliser cet addenda # 4 comme étant la nouvelle RFQ révisée.*